



**Statement attributable to the Spokesman for the Secretary-General on the situation in Burkina Faso**

**New York, 30 October 2014-** The Secretary-General is following with great concern the deteriorating security situation in Burkina Faso. He calls on all parties to end the use of violence, exercise calm and restraint, and use dialogue to resolve all outstanding issues.

The Secretary-General is saddened over the loss of life resulting from recent events. He has requested his Special Representative for West Africa, Mohamed Ibn Chambas, to visit Burkina Faso tomorrow and welcomes that this mission will be undertaken jointly with the African Union and ECOWAS.

###

**Déclaration attribuable au porte-parole du Secrétaire général la situation au Burkina Faso**

**New York, 30 October 2014** -Le Secrétaire général suit avec une profonde préoccupation l'évolution de la situation au Burkina Faso. Il appelle toutes les parties à mettre fin à la violence, à faire preuve de calme et de retenue, et à renouer le dialogue pour résoudre toutes les questions en suspens.

Le Secrétaire général regrette les pertes en vies humaines. Il a demandé à son Représentant Spécial pour l'Afrique de l'Ouest, Mohamed Ibn Chambas, de se rendre au Burkina Faso demain et se réjouit que cette mission soit conduite conjointement avec l'Union africaine et la CEDEAO.